
 

BESTYRELSESMØDE – 09 APR 2025 
 
Sted:   Sekretariatet 
Klokkeslæt:  1900 – 2100 
 
Deltagere:   

HOSK, bestyr.: Betina, Elisa, Mikael, Sara, Tina T. 

HOSK SI: Kim 

HOSK Venner: Tina B 

 
Afbud: Kirsten, Lene, Sarah, Tina R  
 
Referent:  Tina T 
 
 

 
  REFERAT 

a. Fra formanden Generalforsamling - nedslagspunkter og opfølgning 
 
Økonomien er i fokus og der vil være øget fokus 
herpå.  
Aktivitetstilskud fra kommunen mangler, som har 
væsentlig betydning. Mikael holder bestyrelsen 
orienteret.  
Fremover vil der prisreguleres årligt.  
 
Fremtidens HOSK, der ligger et strategiarbejde.  
Sponsorgaver, skilte mv. Michael har bedt om 
assistance til denne opgave. 
 
Konstituering af bestyrelsen: 

- Forslag til forretningsudvalg 
- Mikael - formand 
- Tina T - næstformand 
- Elisa - kasserer 
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b. Gennemgang af økonomi Seneste måned samt budget 2025 
Elisa har lavet budget, men der er nogle ubekendte. 
Pt. er der underskud på 100.000kr. Undersøge om 
priserne matcher forbruget.  
Vi har et overskud på de første tre måneder.  
Vurdering af wrappen. Forskel på sommer og vinter. 
Omsætningen på elevheste undersøges nærmere.  
Lønninger; lønnen til eneundervisning undersøges 
nærmere.  
Undersøge om det kan gøres mere attraktivt at have 
undervisning med halvparterne.  
Optimere på springundervisning til halvparterne.  
 

c. Gennemgang af årshjul  
(3 måneder frem) 

MAJ: 
- 17. MAJ – arbejdsdag 
- Vinterfoldene rives op, planeres og sås og 

muligvis omlægges. 
- Kim (SI) orienterer om, at der skal allokeres 

mange timer til omlægning af vinterfoldene. 
Der drøftes ibrugtagningen af foldene 
efterfølgende. Tråd skal også reetableres. 

- Beslutningen om foldene skal drøftes 
yderligere mellem SI og bestyrelsen.  

- De to dommertårne sættes op i hallen og ved 
udendørsbanen (bane 1).  

 
JUNI: 

- 4. JUN – Bestyrelsesmøde 
- Forretningsudvalget mødes en uge inden og 

kommer forventeligt til at mødes de måneder, 
der ikke er bestyrelsesmøde.  

- Opstaldermøde 11.06.25 kl. 19-21 i 
Rytterstuen 

 
JULI: 

- 30. JUN - 1. AUG - Sommerferie 
- 28. JUL - 3. AUG - Genoptræning elevheste 

 
OKTOBER: 

- Opstaldermøde 08.10.25 kl. 19-21 i 
Rytterstuen 
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d. Status fra HOSK Venner Stævne, hvor der ikke var så meget indtjening. 
Indtjening på samme niveau som en god mandag.  
Jette Thorsen er nyt medlem.  
Måske en fælles spisning inden sommerferien.  

e. Status fra SI Afsat 50.000 til en baneplaning.  
Tilbud på indendørsbanen på 100.000kr. 
Dressurbanen (bane 1) -tilbud på 550.000 kr. 
stabilgrus, stenmelslag . Vertikaldræn kan potentielt 
give en uens overflade. Uanset hvad skal der 5 cm 
toplag på, men det er meget kostbart. Kim tager en 
dialog med Tina (leder) omkring dette.  
Der afsættes et beløb til roundpen. Debat om 
fondsansøgninger til banen.  

f. Status fra daglig leder Foldordningen drøftes og der gøres opmærksom på 
muligheden for foldordning fra kl. 12, hvor ejerne selv 
trækker ind inden kl. 18.  
Der arbejdes hårdt på at få foldordningen fra 8-12 
optimeret, således at hestene er på fold i 4 timer.  
Elevskole 2.0; Lene og Tina er nysgerrige på 
elevernes perspektiv med henblik på justering.  
Aldersgrænsen hæves fra 3-6 år på de ordinære 
hold. Der drøftes muligheden for at tilbyde 
miniputhold for de 3-6 årige ifølge med voksen. Hvis 
barnet har de krævede kompetencer til de ordinære 
hold. 
Når folk booker tid til smed, må man gerne være 
opmærksom på tidspunktet, så det ikke er i ind-og 
udluk tiden. Der tjekkes op med smedene.  

g. Punkter til drøftelse Rytterlejr 2025  
Betina undersøger interessen for rytterlejr og 
kontakter aktivitetsudvalget.  
 

h. Eventuelt Høskurenes forfatning drøftes og Betina undersøger 
mulighederne. 
Onsdag fatholdes som mødedag.  
Kvaliteten af wrap har været varierende den seneste 
tid, hvilket der er opmærksomhed på, men generelt er 
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der stor tilfredshed med wrappen.  
Der stilles fast spring på bane 2 i sommerperioden og 
Kim tromler græsplænen.  
Opstaldermøder hvert kvartal med følgende emner; 
økonomi i at lave reklame for klubben. Finde nogle 
der kan lave arrangementer. 
Dagligdagen i stalden. 
 

 
 
 
 
 

 
 

Mikael Søgaard 
formand – Holstebro Sportsrideklub 
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